
Proces-verbal

Încheiat În sedinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data

de 15 mai 2008, orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul /II din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 26 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Adriean Videanu Primar
General al Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar General
al Municipiului Bucuresti, doamna Subprefect Cristina Corut din partea
Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al
Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate sub
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televizi unea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Baleanu Dorin, Bancila Mihai,
Berghes Carmen, Botos Laurian, Bumbas Florin, Cruceanu Elena,
Florescu Dragos, Goncea Liviu, Ioan Aurelian, Meran Stefan, Mircea
Valentin, Moise Alina, Oprisan Ion, Paliga Sorin, Patica luliana, Petrovi<?i
Octavian, Purcarea Sorin.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Buna ziua. Pentru Început am sa dau citire unor note În atentia
Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca domnul Hudrea
Gheorghe a formulat plângere Împotriva investitiei efectuate pentru
realizarea podului suspendat din zona Basarab.

În motivele plângerii se mentioneaza ca, din punct de vedere
tehnic, constructia prezinta numeroase riscuri, din cauza faptului ca
podurile suspendate pe cabluri pot fi antrenate În miscari oscilatorii sau
balansari, În functie de traficul pe pod, conditii meteorologice, seisme.
Din punctul de vedere al aspectului constructiei, se arata ca podurile
suspendate au aspect industrial, nepotrivit arhitecturii urbane.

Având În vedere cele mai sus-mentionate domnul Hudrea
Gheorghe solicita anularea contractului de investitii pentru realizarea
podului suspendat din zona Basarab.

Prin adresa nr. 723684/6081/08.05.2008 Directia Evidenta, ,
Imobiliara si Cadastra/a ne comunica sesizarea doamnei Micsunescu
Marioara, din Bucuresti, care so/icita punerea În aplicare a sentintei



civile nr. 1231/20.02.2007 pronuntata de Tribunalul Bucuresti- Sectia a
VIII a si a deciziei civile nr. 1112/11.06.2007 pronuntata de Curtea de
Apel Bucuresti- Sectia a VIII a.

În solicitarea ~us mentionata se face precizarea ca notificarea
formulata de doamna Rizescu Florica cu privire la revendicarea unei
suprafete de teren de 6270 mp situata În Parcul Tineretului În zona
destinata relocarii este neîntemeiata si nu poate Împiedica schimbul de
terenuri conform hotarârilor judecatoresti mentionate anterior.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre,
doamna Micsunescu Marioara punerea În executare a celor doua
hotarâri judecatoresti, respectiv efectuarea schimbului de terenuri În
conformitate cu normele legale În vigoare.

Prin adresa Înregistrata la Directia Juridic Contencios si Legislatie
cu nr. 18463/2008 S.C. Paltinis-Leasing S.A. Sibiu doreste sa
construiasca În Bucuresti, Sos. Alexandriei nr. 152 un imobil de birouri
S+P+5-7E si MALL 2S+P+2E-3E având un POT de 62% si un CUT de
1,75.

Pentru' adoptaraa Hotarârii C.G.M.B., societatea mai sus
mentionata solicita Directiei Juridic Contencios si Legislatie sa faca
precizari din care sa rezulte daca, procesul aferent dosarului nr.
9427/3/2008 promovat de S.C. Trans Alexandria, aflata În stare de
lichidare judiciara, afecteaza situatia sa cadastrala.

Potrivit raspunsului transmis de Directia Juridic Contencios si
Legislatie nr. 18463/2008 Înregistrat la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1896/2008 "doar Planul Urbanistic de Detaliu
este cel care trebuie sa cuprinda reglementari cu privire la regimul juridic
si circulatia terenurilor si a constructiilor, iar nu Planul Urbanistic Zonal
care este de natura a asigura doar corelarea cu Planul Urbanistic
General. Ca atare, Planul Urbanistic Zonal este doar o modalitate de a
reglementa În mod detaliat o anumita zona situata În limitele teritoriale
ale localitatii, si În consecinta existenta litigiului la care faceti mentiune,
nu poate afecta avizarea PUZ -ului".

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B. cu nr. 1898/2008 S.C. Albet S.R.L. formuleaza contestatie,
Împotriva Planului Urbanistic Zonal aprobat sub nr. 25/1/30/18.10.2006
potrivit caruia se stabileste ca partea carosabila se extinde si ocupa o
mare parte din suprafata acesteia de teren.

S.C. Albet S.R.L. precizeaza ca la aprobarea Planului Urbanistic
Zonal contestat nu a fost solicitat acordul societatii, În calitate de,
proprietar si nici acordul fostului proprietar.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B. cu nr. 1885/2008 domnii Mocanu Marian, Boros Gheorghe si
Popescu Nicolae solicita În cadrul sedintei C.G.M.B. informarea



consilierilor generali cu privire la abuzurile unor functionari din cadrul
Primariei Municipiului Bucuresti care au atributii reglementate prin
H.C.G.M.B. nr. 95/2004, si nu au fost aduse la Îndeplinire din culpa
exclusiva a persoanelor prevazute În actul administrativ.

Prin plângerea prealabila Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica
si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1862, 1878/2008 Regia Nationala a
Padurilor - Romsilva solicita revocarea anexei nr. 1, pozitia nr. 14, parte
integranta din Hotarârea C.G.M.B. nr. 293/2007.

În opinia acesteia, prin declararea abuziva si nelegala ca drum
public de acces denumit Vadul Moldovei si includerea În reteaua stradala
principala a drumului forestier nr. FE008 68 01, pe o lungime de 700 m
Iiniari, Între borna nr' 37 si nr. 40 si a liniei care desparte parcelele nr. 16
si 19 pe o lungime de 350 m liniari, Între borna nr. 40 si nr. 41 din cadrul
U.P. " Baneasa se produce o grava Încalcare a dreptului de
administrator legal al Regiei Nationale a Padurilor -Romsilva- Directia
Silvica Bucuresti.

În situatia În care nu se va da curs solicitarii Regia Nationala a
Padurilor -Romsilva va proceda la solutionarea litigiului În justitie.

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.
1520/6/07.05.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB
sub nr.1832/09.05.2008 doamna Vlad Luchiana Carmen consilier juridic
În cadrul aparatului permanent al C.G.M.B. completeaza Înstiintarea cu
privire la dosarul nr. 10571/2008, aflat pe rolul Tribunalului Bucuresti
sectia a IX a Contencios Administrativ si Fiscal, cu o copie de pe,

actiunea reclamantilor si cu adresa nr. 6393/16.04.2008, Întocmita de
catre Directia Evidenta Imobiliara si Cadastrala., ,

Dosarul sus mentionat are ca obiect obligarea C.G.M.B. Ia
emiterea hotarârii de aprobare a schimbului Între terenul În suprafata de
3050,10 mp aflat În proprietatea numitilor Draguna Nicolae, Radu
Constantin si Radu Carmen Elena, situat În str. Secerei nr. 77 si terenul
În suprafata similara, aflat În domeniul privat al Municipiului Bucuresti, În
Parcul Tineretului, În aria destinata relocarii proprietatilor pariculare,
dispersate În parc, În conformitate cu PUl, aprobat prin Hotarârea
C.G.M.B.232/2005.

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General sub
nr.1642/6/14.05.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B. sub nr. 1897/15.04.2008 domnul Sebastian Deac, consilier
juridic În cadrul Aparatului Permanent al C.G.M.B. aduce la cunostinta ca
la data de 03.04.2008, Curtea de Apel Bucuresti a respins recursul
formulat de catre Consiliul General al Municipiului Bucuresti În
contradictoriu cu Prefectul Municipiului Bucuresti, hotarârea fiind
irevocabila.
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Începând cu aceasta data produc efecte dispozitiile Sentintei civile
nr. 183/16.01.2008, care prevad urmatoarele:

" Anuleaza hotarârea nr. 198/13.09.2007 a Consiliului General al
Municipiului Bucuresti".

Mentionam ca Hotarârea C.G.M.B. nr. 198/13.09.2007 se refera la,
solicitarea catre Guvernul Romaniei de a emite o hotarâre privind
transmiterea blocurilor V53A si V53B situate În ansamblul Vitan Bârzesti,
Bd. Octavian Goga nr. 28 si 30, din domeniul privat al statului si
administrarea Ministerului Apararii Nationale În domeniul privat al
Municipiului Bucuresti si În administrarea C.G.M.B.

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General sub
nr.1641/6/14.05.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B. sub nr. 1899/15.05.2008 domnul Sebastian Deac, consilier
juridic În cadrul Aparatului Permanent al C.G.M.B. aduce la cunostinta ca
la data de 17.04.2008 Curtea de Apel Bucuresti a admis recursul
formulat de catre S.C. DELFINCOM S.A. În contradictoriu cu Consiliul
General al Municipiului Bucuresti, hotarârea fiind irevocabila.

Începând cu aceasta data produc efecte dispozitiile deciziei Curtii
de Apel, care prevede urmatoarele:

"Admite recursul. Modifica sentinta atacata În sensul ca admite În
parte actiunea. Obliga pârâtul C.G.M.B. sa solutioneze cererile
reclamantei Înregistrate sub nr. 891/2006 la Cabinetul Secretarului
General si nr. 347/2006 la D.A.T. - C.G.M.B., cu privire la eliberarea
certificatelor de atestare a dreptului de proprietate asupra terenurilor.
Respinge capatul de cerere privind obligarea pârâtului la penalitati ca
nefondat. Irevocabila."

Prin adresa Înregistrata la Cabinet Secretar General sub
nr.1643/6/14.05.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B. sub nr. 1904/15.04.2008 domnul Sebastian Deac, consilier
juridic În cadrul Aparatului Permanent al C.G.M.B. aduce la cunostinta ca
la data de 17.04.2008 Curtea de Apel Bucuresti a respins ca nefondat
recursul formulat de catre Consiliul General al Municipiului Bucuresti de
catre Primarul General al Municipiului Bucuresti În contradictoriu cu
Ministerul Culturii si Cultelor, hotarârea fiind irevocabila.

Începând cu aceasta data produc efecte dispozitiile cuprinse În
sentinta civila pronuntata de Tribunalul Bucuresti-Sectia a IX a
Contencios Administrativ, care prevede urmatoarele:

"Constata nesolutionarea În termenul legal a cererii privind
aprobarea documentatiei de urbanism PUZ-str. Splaiul Unirii-B-dul
Mircea Voda sector 3-sediul institutiei Biblioteca Nationala a României -, ,

de catre pârâtul C.G.M.B. si dispune obligarea acestuia la solutionarea
cereriI.
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Constata nelegalitatea avizului de urbanism nr. 16/1/25.04.2007
PUl-Splaiul Unirii-B-dul Mircea Voda sector 3, emis de catre Directia de
Urbanism si Amenajarea Teritoriului din cadrul Primariei Municipiului
Bucuresti si dispune anularea acestuia."

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca doamna Burcea Daniela
Alina a formulat plângere Împotriva H.C.G.M.B. nr. 106 din 4.05.2006
privind atribuirea denumirii pentru doua artere de circulatie situate În
sectorul 6, Bucuresti, artere nou create În urma constituirii parcelarilor În
baza Legii 18/1991.

În motivele plângerii se mentioneaza ca doamna Burcea Daniela
Alina a introdus o actiune În anulare Împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr.
106/2006, iar Tribunalul Bucuresti, sectia a IX-a a admis actiunea, a
constatat ca Hotarârea C.G.M.B. nr. 106/2006 este nelegala si a anulat-o
partial, În ceea ce priveste art. 1 si 3.

Având În vedere cele mai sus-mentionate doamna Burcea Daniela,
Alina solicita Consiliului General al Municipiului Bucuresti sa nu exercite
calea de atac Împotriva sentintei civile pronuntate, În caz contrar
contestatara solicitând despagubiri materiale si morale.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca domnul Hudrea
Gheorghe a formulat plângere Împotriva investitiei efectuate pentru
importul de tramvaie personalizate, cu aer conditionat.

În motivele plângerii se mentioneaza ca personalizarea
tramvaielor are dezavantajul faptului ca ar Împiedica reutilizarea
acestora În alte orase ca urmare a uzurii morale sau desfiintarii unor linii
de tramvai, deoarece personalizarea se face numai pentru Bucuresti. De
asemenea, se mentioneaza ca, pe timpul verii, când temperaturile
depasesc 30°C, mijloacele de transport În comun circula cu usile si
geamurile Închise, ceea ce duce la cresterea suplimentara a temperaturii
si anularea efectului aerului conditionat.

Având În vedere cele mai sus-mentionate domnul Hudrea,

Gheorghe solicita anularea contractului de investitii pentru importul de
tramvaie personalizate, cu aer conditionat.

Va rog secretariatul sa Îmi comunicati numarul consilierilor
prezenti.

Î~ sala sunt prezenti 25 de consilieri generali.
Doamnelor si domnilor consilieri, as vrea sa va supun la vot

procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti din data de 08.05.2008.

Cine este pentru? majoritatea, cine este Împotriva? O voturi, se
abtine cineva? 1 vot (AdÎr V.) Multumesc. Doamna presedinte.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. Câti ati spus ca sunt

prezenti În sala? 25 de consilieri generali? Da. Multumesc mult.
Am sa dau cuvântul domnului Primar General În cazul În care

doreste sa mai faca vreun amendament la ordinea de zi.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Multumesc doamna presedinte, doamnelor si domnilor colegi va
rog sa fiti de acord cu scoatere de pe ordinea de zi a proiectelor 2 si 3 si
introducerea pe ordinea de zi suplimentara a urmatoarelor proiecte de
hotarâre:

1. Proiect de hotarâre privind utilizarea unei sume din fondul de
rezerva al bugetului propriu al Municipiului Bucuresti pe anul 2008,

2.Proiect de hotarâre privind aprobarea organigramei, numarului de
posturi, statului de functii si regulamentului de organizare si functionare
ale Muzeului Municipiului Bucuresti,

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
Soseaua Chitilei nr. 499, sector 1. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Primar General. Alte amendamente din sala?,

Da domnule consilier, va rog.

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, vreau sa interpelez Executivul într-o

problema, asa ca trebuie sa îmi dati dreptul la cuvânt. Nu se pune la vot.
Va spun de acum ca nu se pune la vot.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier, alte amendamente din sala? Daca nu, va

supun la vot propunerea domnului Primar General, aceea de scoatere a
punctelor 2 si 3 de pe ordinea de zi.

Cine este pentru? majoritatea , împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Va supun la vot introducerea pe ordinea de zi a punctelor propuse
anterior de Primarul General.

Cine este pentru? majoritatea , împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.
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Va supun la vot ordinea de zi cu amendamentele vota te anterior.
Cine este pentru? majoritatea, Împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.
Ordinea de zi a fost votata cu amendamentele votate anterior.
Domnul consilier AdÎr, va rog.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Ma bucur ca domnul Primar General este prezent, alta data a

delegat acest lucru, ceea ce este onorant si pentru cei care l-au
reprezentat. În presa, În media a aparut recent un articol referitor la
despagubirile care trebuie acordate pentru Pasajul Basarab si au fost
niste valori Între 5 milioane si 10 mii de euro. Problema este ca
discutând cu unii membrii ai executivului Primariei Capitalei, Îmi spuneau
ca aceste exproprieri ar fi niste informatii clasificate, deci nu ar trebui sa
se dea publicitatii.

Analizând Legea 544/2001 art. 12 privind accesul liber la informatii
de interes public, am constatat acolo niste articole care nu fac referire la
acest mod de informatie, În sensul exproprierilor. De ce spun acest
lucru? Pentru ca art. 1 din Legea 33 spune clar: "... cu dreapta si
prealabila despagubire". Ce Înseamna asta? Înseamna ca si legiuitorul
spune ca daca s-au facut exproprierile si nu au fost contestatii la cele
care s-au facut pâna acum Înseamna ca a fost dreapta despagubire,
deci daca este dreapta despagubire Înseamna ca este de utilitate publica
si de informatie la acces liber si public. Deci eu rog Executivul ca În
timpul rezonabil sa puna la dispozitie, public, modul În care s-au facut
exproprierile la Pasajul Basarab, adica implicit sumele care s-au dat,
deoarece afirmatiile care au aparut În presa ne fac pe noi sa ne Întrebam
daca ceea ce a aparut În presa este corespunzator sau nu, eu nu pun la
Îndoiala pâna În momentul În care Primarul General, executivul ne va
pune la dispozitie alte informatii, nu pun la Îndoiala ce s-a scris În media
si astept din partea executivului aceste informatii care eu le consider În
opinia mea ca sunt publice si ar trebui sa fie prezentate. Multumesc.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Da, mi se pare si mie absolut justificat, domnul consilier general.
Va reamintesc tuturor ca a functionat o comisie formata din consilieri
generali, din executiv, din cetateni de buna credinta, selectati conform
legii si au participat, pentru ca legea distinge acest lucru, sincer sa fiu,
nici eu nu am foarte multe informatii legat de modul cum s-a lucrat În
comisie, dar va promit ca Într-un timp rezonabil am sa va dau informatiile
pe care le-ati solicitat. Multumesc.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la primul punct de pe ordinea de zi proiect de hotarâre

privind acordarea titlului de cetatean de onoare domnului Raducan
Necula.

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? O voturi.
În unanimitate acest proiect de hotarâre a trecut.

Domnul Raducan, permiteti - mi sa va invit, sa va felicit si sa îl rog
pe Primarul General sa va înmâneze titlul de cetatean de onoare.

-aplauze-

Domnul Raducan Necula
Multumesc mult. Atât de mult am tinut sa am asta, am atâtea, ,

diplome si medalii, dar mi se pare ca asta, nu ca este ultima, poate cine
stie mâine poimâine gata, dar nu ati gresit ca mi-ati dat-o sa stiti, pentru
ca nu am sa va fac de râs. Multumesc mult.,

-aplauze-

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Felicitari înca o data.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru
consolidarea imobilului situat În Sfânta Vineri nr. 5, sector 3.

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea modificarii indicatorilor tehnico - economici
pentru executia lucrarilor de consolidare la imobilul situat În str. 0.1.
MENDELEEV nr. 17 I Str. PIATA AMZEI nr. 15, sector 1,

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca îmi dati voie, pentru a nu se crea confuzie, acum sunt în sala
26 de consilieri generali. Multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Acest proiect de hotarâre a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Missail George
nr. 122-124,sector 1.

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 1vot
(Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Calea Floreasca, Nr.
167 B, sector 1.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Doamna presedinte, stimati colegi, Institutul Tehnica de Calcul a
facut o întimpinare si în urma discutiei cu Directia de Urbanism si cu
elaboratorul PUl-ului s-a luat decizia eliminarii din plansa de
reglementari a unui drum de acces care trecea pe terenul Institutului
Tehnica de Calcul. Am vrut sa fac aceasta precizare pentru stenograma
si pentru absolut toata lumea. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Primar General.
Supun la vot acest proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 1vot (Adîr

V.).
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
pentru modificarea H.C.G.M.B. nr. 159/2007 privind aprobarea
indicatorilor tehnico - economici aferenti studiului de fezabilitate,
pentru" Consolidarea imobilului din B-du!. Regina Elisabeta nr. 47,
sector 5.

Da domnule consilier, va rog.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte v-am mai rugat, nu pe dumneavoastra

personal, deci am rugat ca atunci când ni se cere o modificare de
hotarâre, sa fie anexata si hotarârea anterioara. Aici mi se cere sa aprob
53,47 milioane de lei, ceva la genul acesta, dar poate prima data au fost
27 de milioane, eu nu am de unde sa stiu acum, pentru ca nu se
specifica de la 30 de milioane, urca la 54. Eu ma voi abtine pentru ca nu
stiu .

1/
9



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
În proiectul de hotarâre exista inclusiv proiectul anterior.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Nu, eu am cele 4 pagini aici si nu am vazut asta, dumneavoastra

probabil ca aveti mult mai multe pagini.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Supun la vot acest proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 1vot (Adîr

V.).
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru investitia
"Complex Panduri - instalatii de conditionare a aerului si
sistematizare verticala" la Complexul de Recuperare
Neuropsihomotorie Panduri din Bucuresti, Sos. Panduri nr. 22,
sector 5.

Cine este pentru? 25 voturi , împotriva? O voturi, abtineri? 1vot
(Adîr V.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind solicitarea Guvernului României de emitere a unei Hotarâri
de Guvern privind trecerea terenului În suprafata de 4969,05 mp.,
situat În Bdul. I.C. Bratianu nr. 1, sector 3 din domeniul public al
statului În domeniul public al municipiului Bucuresti si În
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
proiect de hotarâre privind utilizarea unei sume din fondul de
rezerva al bugetului propriu al Municipiului Bucuresti pe anul 2008.

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? 1vot (Adîr
V. ).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea organigramei, numarului de posturi, statului de
functii si regulamentului de organizare si functionare ale Muzeului
Municipiului Bucuresti.
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Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Soseaua Chitilei nr.
499, sector 1.

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1vot (Adîr
V. ).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Va multumesc stimati colegi, declar sedinta închisa.
Sedinta s-a încheiat la orele 16,00.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
Al MUNICIPIULUI BUCURESTI

Maria Roxaa.Cosma Toma Tudor

CONSILIERI

Întocmit
A. Preoteasa

M. Anghel c.

Verificat

Sef Birou
Redactare Hotarâri C.G.M.B

Nicoletp Dinu
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